
Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00 

Zakończenie obrad o godz. 1100

     P R O T O K Ó Ł   Nr  VIII/2007
SESJI   RADY  GMINY  USTKA

odbytej w dniu  15 czerwca  2007 r  w  sali sesyjnej 
URZĘDU  GMINY  USTKA

                 W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady Gminy 
(pobyt w szpitalu) Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Bogdan Żabiński 
otworzył   VIII  obrady  Sesji.  Po  powitaniu   radnych,  sołtysów   , 
zaproszonych  gości  ,  Panią  Wójt  i   pracowników  Urzędu   Gminy 
oświadczył  ,   iż  zgodnie  z  listą  obecności   w  posiedzeniu  uczestniczy 
13  radnych,  co  stanowi  kworum   do  podejmowania  prawomocnych 
decyzji. 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu.
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu.
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu.

      Radni nieobecni : Waldemar Gąsiorski i Andrzej Zawada.

Nawiązując  do  projektu  porządku  obrad  przekazanego 
wcześniej  wszystkim  radnym  ,  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy 
Bogdan Żabiński zaproponował zmiany w porządku obrad tj. po p.pkt 
12) wprowadzić p.pkt 13) o brzmieniu:  zmiany Uchwały Nr VII/6/2007 
Rady  Gminy  Ustka  z  dnia  27  kwietnia  2007  r  w  sprawie  zasad 
wynagradzania  nauczycieli,  ustalenia  regulaminu  określającego 
wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków za wysługę lat,  motywacyjnego ,  funkcyjnego i  za warunki 
pracy  oraz  niektórych  innych  składników  wynagrodzenia,  ustalenia 
regulaminu  wysokości,  szczegółowych  zasad  przyznawania 
i  wypłacania  dodatków  socjalnego  –  mieszkaniowego  i  wiejskiego, 
a także ustalenia regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dla których Gmina 
Ustka jest organem prowadzącym.
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Po pkt. 5 wprowadzić pkt. 6 o brzmieniu : Przyjęcie planu Pracy Rady 
Gminy na rok 2007.
Pozostałe punkty zmieniają kolejność.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  poddał  pod  głosowanie  w/w  zmiany 
do porządku obrad.

Głosowało                  -            13  

Za - 13 
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W wyniku  głosowania  Rada  Gminy jednogłośnie  przyjęła  w/w 
zmiany do porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z zapytaniem do radnych czy 
mają propozycje i wnioski  do przedstawionego porządku obrad. 

W  związku  z    brakiem    uwag  do  porządku  obrad, 
Wiceprzewodniczący   Rady   Gminy  Bogdan Żabiński przystąpił 
do realizacji następującego  porządku obrad. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
 a/ otwarcie sesji,

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad,
c/ przedstawienie porządku obrad,
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.

3. Interpelacje i zapytania.
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4.Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w Ustce za okres od 01 stycznia do 31 marca 2007.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zasad udzielania i rozliczania dotacji dla instytucji kultury.

2) zmian w budżecie Gminy Ustka na 2007 rok.

3) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  instytucji  kultury 
za 2006 rok.

4) założenia  Stowarzyszenia  Słupskiego  Banku  Żywności 
i finansowania jego zadań.

5) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wodnica.

6) nadania nazwy ulicy w miejscowości Wodnica.

7) zmiany  nadania nazwy ulicy w miejscowości Rowy.

8) zmiany Uchwały Rady Gminy Ustka Nr II/23/98 z dnia 08 czerwca 
1998 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rowy.

9) porozumienia  o  współpracy  pomiędzy  Gminy  Ustka  i  Gminy 
Miasto Ustka.

10) określenia  przedmiotu  działania  Komisji  Budżetowo  –  Rolnej, 
Rozwoju  Gospodarczego,  Mienia  Komunalnego,  Planowania 
I Ochrony Środowiska.

11) określenia  przedmiotu  działania  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Kultury 
Fizycznej,  Spraw  Socjalnych,  Przestrzegania  Prawa  i  Porządku 
Publicznego.

12)powołania  zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów na   ławników 
do sądów powszechnych.

13)zmiany  Uchwały  Nr  VII/6/2007  Rady  Gminy  Ustka  z  dnia  27 
kwietnia 2007 r w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia 
regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
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motywacyjnego  ,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych 
innych składników wynagrodzenia, ustalenia regulaminu wysokości, 
szczegółowych  zasad  przyznawania  i  wypłacania  dodatków 
socjalnego  –  mieszkaniowego  i  wiejskiego,  a  także  ustalenia 
regulaminu  przyznawania  nagród  Wójta  Gminy  Ustka  dyrektorom, 
wicedyrektorom i nauczycielom szkół, dla których Gmina Ustka jest 
organem prowadzącym

6. Przyjęcie planu Pracy Rady Gminy na rok 2007.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził,  że  do dnia 
dzisiejszego nie  wpłynęły żadne uwagi  do protokołu  z  ostatniej 
Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie :

Protokół  Nr VII /2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu
27 kwietnia    2007 r.  

Głosowało                  -            13  

Za - 13 
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  przyjęła 
Protokół Nr VII/2007 z dnia  27 kwietnia 2007 r.

 

Na obrady Rady przybył radny Andrzej Zawada.
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Ad. 2.  W  dalszej  części  obrad  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy 
udzielił  głosu  Pani  Wójt,  która  przedstawiła  sprawozdanie 
z działalności w okresie międzysesyjnym obejmującym okres 
działania Urzędu od dnia 28 kwietnia 2007 do dnia 14 czerwca 
2007.
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Żabiński  zwrócił  się 
z  zapytaniem  czy  są  pytania  do  Pani  Wójt  w  zakresie 
przedstawionego sprawozdania.

W  związku  z  brakiem  zapytań  kierowanych  do  Pani  Wójt 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie:

-  Sprawozdanie  Wójta  z  działalności  w  okresie  
międzysesyjnym obejmującym okres działania urzędu od dnia 
28 kwietnia 2007  do dnia 14 czerwca 2007.

Głosowało                              -            14  

Za - 14
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  przyjęła 
Sprawozdanie  Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Ad. 3.     Interpelacje i zapytania.

W związku z brakiem zgłoszeń dotyczących  interpelacji i  zapytań , 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął  punkt  3 porządku obrad. 
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Ad. 4. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  w  Ustce  za  okres  od  01  stycznia 
do    31 marca 2007.

Alicja Roguszczak Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ustce
-  przedstawiła  sprawozdanie  z  realizacji  zadań  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 stycznia do 31 marca 2007 
zgodnie  z zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.

Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie.

Ad. 5. W  kolejnym  punkcie  porządku  obrad 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił:

-  projekt  uchwały   w sprawie  zasad udzielania  i  rozliczania 
dotacji dla instytucji kultury.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie .

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.
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W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/65/2007  stanowiącą  załącznik   Nr  6 
do niniejszego protokołu.

- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ustka  
na 2007 rok.

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie .

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

7



Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/66/2007  stanowiącą  załącznik   Nr  7 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania 
finansowego instytucji kultury za 2006 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie .

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/67/2007  stanowiącą  załącznik   Nr  8 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie   założenia  Stowarzyszenia 
Słupskiego Banku Żywności i finansowania jego zadań.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/68/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  9 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  
w miejscowości Wodnica.(ul. Zielona Dolina)

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0
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W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/69/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  10 
do niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński
-  przy  nadawaniu  ulic  należy  zwrócić  uwagę  ,  że  w  przyszłości 
spowodować to może wymianę wszystkich dokumentów. Przy nadawaniu 
nowych  ulic  nie  jest  to  problemem.  Natomiast  tam,  gdzie  jest  już 
istniejąca zabudowa to należy liczyć się z kosztami.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  
w miejscowości Wodnica. (ul. Wichrowe Wzgórza)

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja  pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/70/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  11 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany   nadania  nazwy  ulicy  
w miejscowości Rowy. (ul. Wakacyjna)

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja  pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wyżej  wymieniony 
projekt uchwały :
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/71/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  12 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Rady  Gminy 
Ustka Nr II/23/98 z dnia 08 czerwca 1998 w sprawie nadania  
nazw ulic w miejscowości Rowy. (ul. Cedrowa)

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/72/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  13 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  porozumienia  o  współpracy 
pomiędzy Gminy Ustka i Gminy Miasto Ustka.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0
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W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/73/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  14 
do niniejszego protokołu.

- projekt uchwały w sprawie określenia przedmiotu działania  
Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju Gospodarczego, Mienia 
Komunalnego, Planowania I Ochrony Środowiska.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/74/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  15 
do niniejszego protokołu.
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- projekt uchwały w sprawie określenia przedmiotu działania  
Komisji  Oświaty,  Kultury,  Kultury  Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/75/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  16 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu 
do  zaopiniowania  kandydatów  na   ławników   do  sądów 
powszechnych.
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Bogdan Żabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy
- przedstawił proponowany skład Zespołu do zaopiniowania kandydatów 
na ławników do sądów powszechnych, a następnie zwrócił się  o wybór 
Przewodniczącego Zespołu.

Radny Wiesław Kurowski
-  w  wyniku  przeprowadzonych  rozmów  z  kandydatami  Zespołu 
proponujemy  radnego  Czesława  Grzybowskiego  na  Przewodniczącego 
Zespołu.

Bogdan Żabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy
- przedstawił skład Zespołu opiniującego kandydatów na ławników tj. :
1. Czesław Grzybowski - Przewodniczący
2. Henryk Dudka - członek
3. Wiesław Kurowski - członek

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:
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Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/76/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  17 
do niniejszego protokołu.

-  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  VII/6/2007 
Rady Gminy  Ustka  z  dnia  27  kwietnia  2007  r  w  spr.  zasad  
wynagradzania  nauczycieli,  ustalenia  regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  
przyznawania  nauczycielom  dodatków  za  wysługę  lat,  
motywacyjnego  ,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz 
niektórych  innych  składników  wynagrodzenia,  ustalenia  
regulaminu  wysokości,  szczegółowych  zasad  przyznawania  
i  wypłacania  dodatków  socjalnego  –  mieszkaniowego 
i  wiejskiego,  a  także  ustalenia  regulaminu  przyznawania 
nagród  Wójta  Gminy  Ustka  dyrektorom,  wicedyrektorom 
i nauczycielom szkół, dla których Gmina Ustka jest organem 
prowadzącym.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji.

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka
- Komisja Oświaty pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski
- Komisja Rewizyjna pozytywnie.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Rolnej… Czesław 
Grzybowski
- Komisja Budżetowa pozytywnie. 
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Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  zapytaniem czy są  pytania 
do przedstawionego projektu uchwały.

W  związku  z  brakiem  zapytań  Wiceprzewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały:

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  jednogłośnie    podjęła 
Uchwałę  Nr  VIII/77/2007  stanowiącą  załącznik  Nr  18 
do niniejszego protokołu.

Ad. 6.       Przyjęcie planu Pracy Rady Gminy na rok 2007.

Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie :

    - Plan Pracy Rady Gminy Ustka na rok 2007.

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła plan 
pracy Rady Gminy Ustka  na  rok  2007  zgodnie  z  zał.  Nr  19 
do niniejszego protokołu.
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Ad. 7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania .

             W związku  z  brakiem interpelacji  i  zapytań  Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy zamknął punkt 7 porządku obrad.

Ad. 8.     Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński
-   przedstawił  informację  dot.  korespondencji  przychodzącej  do  Biura 
Rady  w  okresie  międzysesyjnym  od  dnia  od  dnia  27  kwietnia   2007 
do dnia 14 czerwca 2007 tj. :

1. W dniu 07-05-2007  wpłynęła skarga Państwa / * wyłączenie jawności  
na  podstawie  art.  5  ust.  2  ustawy  o  dostępie  do  informacji  publicznej  ze  względu  na  
prywatność  osób/ do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego 
za pośrednictwem Rady Gminy na Uchwałę Rady Gminy Ustka 
Nr XXXVIII/385/2006 z dnia 29 września 2006 w spr. uchwalenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
dla  lokalizacji  Parku  Wiatrowego  Nr  2  w  miejscowościach 
Możdżanowo – Starkowo w Gminie Ustka. 
Przedmiotową  skargę  skierowałem  na  Komisje  Rady celem 
zapoznania.

2. W dniu 15-05-2007 r wpłynęło pismo mieszkańców Wodnicy 
z prośbą, aby Rada Gminy podjęła uchwałę o nadaniu nazwy ulicy 
Wichrowe Wzgórza .
Niniejsze pismo skierowałem do Urzędu Gminy.

3. W  dniu  21-05-2007  wpłynęło  pismo  mieszkańców 
ul. Brzozowej w Wodnicy w sprawie braku odpowiedzi na pismo 
skierowane do Pani Wójt dotyczące przebudowy drogi w Wodnicy, 
wymiany lamp na nowe, zabudowy drogi dla rowerów i pieszych 
na ul. Darłowskiej do ul. Sosnowej.
Przedmiotowe  pismo skierowałem do  Urzędu  celem zajęcia 
stanowiska.

4. W  dniu  25-05-2007  wpłynęło  pismo  Ministerstwa  Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego  Departament Ochrony Zabytków 
Warszawa   informujące,  że  Minister  Kultury  i  dziedzictwa 
Narodowego  ,  w  ramach  środków  budżetowych  na  ochronę 
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zabytków  i  opiekę  nad  zabytkami,  udzielił  Parafii 
Rzymskokatolickiej p.w. Matki Boskiej Częstochowskiej 

w  Duninowie  dotacji  w  wysokości  40  tyś  zł.,  przeznaczonej 
na  realizację  zadania  pn.  „Remont  ,  konserwacja  i  restauracja 
zabytkowych organów w kościele parafialnym p.w. Matki  Boskiej 
Częstochowskiej w Duninowie. 
Przedmiotowe  pismo  skierowałem  na  Komisje  Rady  celem 
zapoznania.

5. W  dniu  11-06-2007  wpłynęło  pismo  Pomorskiego  Urzędu 
Wojewódzkiego  w  Gdańsku dotyczące  uchybień  w  Uchwale 
Rady Gminy Ustka Nr VII/34/07 z dnia 27 kwietnia 2007 w sprawie 
zasad wynagradzania nauczycieli ….
W  dniu  12  czerwca   wystąpiłem  do  Pomorskiego  Urzędu 
Wojewódzkiego  udzielając  odpowiedzi,  iż  na  Sesji  w  dniu 
15 czerwca Rada Gminy podejmie stosowną uchwałę.

Bogdan Żabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy
-  odczytał  treść  pisma  Pani  Wójt  kierowanego  do  Rady  Gminy 
informujące  , iż w miejscowości Charnowo odbyło  się zebranie wiejskie, 
na  którym  mieszkańcy  zgłosili  wniosek  w  sprawie  wykonania 
ekspertyzy  poprawności  funkcjonowania  kanalizacji  ściekowej 
argumentując  celowość  ww.  ilością  awarii.  Po  sprawdzeniu  ilości 
zgłoszeń  awarii  w  Zakładzie  Usług  Wodnych  w  Słupsku  informacja 
ta  potwierdza   się  ponieważ  od  14  marca  do   22  czerwca  było 
14 interwencji. Mając powyższe na uwadze, proszę o zajęcie stanowiska 
w sprawie przeprowadzenia ewentualnej ekspertyzy . 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka
- dzisiaj o godz. 14 00 jestem umówiona z osobą, która by mogła wykonać 
ekspertyzę.  Proszę,  by  Pan  Wiceprzewodniczący  uczestniczył  w  tym 
spotkaniu lub wyznaczył inną osobę.
Proszę o zajęcie stanowiska w tej sprawie ponieważ zlecenie wykonania 
ekspertyzy  wiąże  się  ze  skutkami  finansowymi.  Na  dzień  dzisiejszy 
nie znam kosztów wykonania ekspertyzy.

Radny Andrzej Zawada
- kto będzie wykonawcą ekspertyzy. Czy to ktoś z naszego regionu.
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka
-  w  podobnej  sytuacji  była  Gmina  Kobylnica  i   stąd   otrzymałam 
informację o potencjonalnych wykonawcach – są nimi :  Firma z Katowic 
i projektor z Politechniki z Koszalina . Na dzień dzisiejszy mam odmowę 
wykonania ekspertyzy przez firmę z Katowic.  W sprawie prowadziłam 
rozmowy telefoniczne. 

Radny Jacek Hadryś
- jeżeli w wyniku ekspertyzy okaże się, że były nieprawidłowości , to czy 
jest możliwość usunięcia wad na koszt wykonawcy. Czy również koszty 
wykonania ekspertyzy pokryje wykonawca. 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka
- w pierwszej kolejności muszę ustalić z ekspertem w tej dziedzinie czy 
podejmie  się  wykonania  ekspertyzy.  Muszę  mieć  pewność  na  ile 
wykonana  ekspertyza  będzie  skutecznym  dowodem  ewentualnym 
w postępowaniu  Sądowym. Na dzień dzisiejszy uważam, że  wszelkie 
wykazane  koszty,  których  nie  mieliśmy  obowiązku  ponosić  stanowią 
szkodę, której jako Gmina doznaliśmy. Zawsze możemy domagać się jej 
naprawienia. W sprawie zasięgnę opinii prawnej.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński
-poddał pod głosowanie wniosek o treści:

 upoważnia się Panią Wójt do podjęcia działań i  zlecenia wykonania  
ekspertyzy  poprawności  funkcjonowania  kanalizacji  ściekowej  
w Charnowie.

Głosowało                  -            14  

Za - 14
Przeciw -  0

Wstrzymało się -  0
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła w/w 
wniosek.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński
- odczytał treść pisma Pani Wójt kierowanego do Rady Gminy o treści: 
W roku ubiegłym Rada podjęła 3 uchwały dotyczące parków wiatrowych. 
W  wyniku  protestów  mieszkańców  ,   2  uchwały  zostały  zaskarżone 
do Sądu Administracyjnego w Gdańsku ,  a dotyczą parków wiatrowych 
w  okolicach  miejscowości  Duninowo,  Pęplino  i  Możdżanowo  – 
Starkowo.   Jednym z podnoszonych w skargach na uchwały argumentów 
jest fakt, iż mapy do uchwał stanowiące ich integralną część nie zostały 
sporządzone  w  skali  wymaganej  przez  ustawę  o  planowaniu 
i  zagospodarowaniu przestrzennym tj.  1:1000 lub 1:2000.  W  wyniku 
dokonanej ekspertyzy stwierdzono, że załączniki do w/w uchwał zostały 
sporządzone w skali  1:5000. Jest to skala niezgodna z zapisami uchwały 
jak również  ustawy o planowaniu  przestrzennym. Powyższe może być 
przyczyną  uchylenia  uchwał.  O  zaistniałej  sytuacji  powiadomię  Sąd 
Administracyjny w Gdańsku. Nadmieniam, że nadzór Wojewody również 
nie wychwycił tego błędu. Pozostaje problem trzeciej uchwały dotyczącej 
miejscowości Zaleskie, która nie została zaskarżona. W razie uchylenia 
przez Sąd dwóch pozostałych uchwał musiała by być również uchylona. 
Wówczas,  moim  zdaniem  należałoby  skierować  sprawę  do  Sądu 
„z urzędu” i czekać na kolejne rozstrzygnięcie.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości powyższą informację.

Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo
-  czy  jest  możliwość  uruchomienia  mini  przedszkola  w  świetlicy 
w  Charnowie od miesiąca września, takiego  jak  jest w Zaleskich.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Żabiński
-  proszę  z  wnioskiem  tym  zwrócić  się  do  Pani  Dyrektor  Gminnego 
Ośrodka Kultury w Zaleskich.

Anna Turowska Sołtys wsi Machowino
-  w  imieniu  najmłodszych  mieszkańców  Machowina  złożyła 
podziękowanie  Pani  Wójt  za  miłe  spędzanie  czasu  w  godzinach 
popołudniowych  w naszej miejscowości.
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Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina
-  prośbę  kieruję  do Komendanta  Policji  o  podjęcie  działań w zakresie 
dużej ilości psów w Dębinie. 

Jadwiga Fudala Sołtys wsi Rowy
-  nawiązując  do  wypowiedzi  mojego  przedmówcy  ponawiam  prośbę 
do Komendanta Straży Granicznej i Policji o podjęcie działań w sprawie 
wałęsających się psów na plaży w Rowach.

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka
-  w  imieniu  Pani  Dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Zaleskich 
i  swoim zaprosiła  do  udziału  w  imprezie  integracyjno  –  edukacyjnej 
promującej  aktywność  ruchową  realizowaną  w  ramach  projektu 
„Partnerstwo Siłą Dorzecza Słupi” finansowaną ze środków pilotażowego 
programu  Leader  +  p.n.  „W  poszukiwaniu  kwiatu  paproci”,  która 
odbędzie się w dniu 23 czerwca 2007 r.  o godz. 14  00 w Machowinie. 
Zaproszeń imiennych nie będzie.

- proszę Sołtysów o sporządzenie w ciągu tygodnia listy osób samotnych, 
niedołężnych,  które  powinny  wymienić  dowody  osobiste,  a  nie  są 
w stanie dojechać do Urzędu. Zgodnie z przedłożonymi listami postaramy 
się  dotrzeć  do  tych  osób  celem  umożliwienia  wykonania  nowych 
dowodów osobistych.

-  w  sprawie  protokołu  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  ,  informuję, 
iż  nie ma tego protokołu w Biuletynie Informacji Publicznej ponieważ 
protokół  ten   liczy  200  stron  bez  załączników  .  RIO  odmówiło  nam 
przekazania protokołu w wersji elektronicznej. W związku z powyższym 
dokument ten musi być zeskanowany,  co jest czasochłonne. Jeżeli ktoś 
jest  zainteresowany,  protokół  ten  jest  dostępny  w  Urzędzie.  Mam 
nadzieję, że w ciągu tygodnia protokół zostanie umieszczony na stronie 
internetowej.  Protokół  należy  czytać  jako  stwierdzenie  organu 
kontrolującego.  Oczekujemy  na  zalecenia  pokontrolne,  które  równie 
umieścimy w BIP.

-  Sołtysi  otrzymali  dzisiaj  informację  o  zamiarze  przeprowadzania 
kontroli  w zakresie przyłączenia do sieci kanalizacyjnej oraz odpadów. 
Jest to wynik postulatów z zebrań wiejskich. Na terenie gminy, tam, gdzie 
nie  ma  kanalizacji  nie  będzie  przeprowadzana  kontrola  w  zakresie 
kanalizacji. Będzie tylko kontrolowany zrzut odpadów stałych. Kontrole 
te  będą  przeprowadzane  przy  udziale  pracowników  Urzędu, 
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przedstawiciela Policji i  Sanepidu. Kontrole te będą trwać do miesiąca 
grudnia br.

Radny Wiesław Kurowski
-  wykosić  pobocza  dróg  na  niebezpiecznych  zakrętach  z  uwagi  na  złą  
widoczność.

Radny Edward Sasko
- na drodze Krężołki – Zaleskie były zgłoszone ubytki na drodze. Wskazane 
– 3 ubytki  naprawiono, a obok tych wskazanych były następne lecz ich nie  
wykonano. 

 

Ad. 9.     Zakończenie obrad.

Wobec zrealizowania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy o godz. 11 00  zamknął VIII Sesję Rady Gminy Ustka.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Grażyna Frankiewicz
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